
Sammanfattning från styrelsemöte den 6 oktober 2022  

 

• Kassör Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut  

 

• Hemsidan uppdateras kontinuerligt med klubbens aktiviteter 

 

• Avel, HT meddelar att planeringen fortgår av den digitala avelskonferensen som nu 

börjar ta form 

 
• Utbildning, KM En träningsdag för Nybörjare i Lysekil samt en träningsjakt utanför 

Uppsala är under planering.  

Flera träningstillfällen är på gång och kommer annonseras ut på hemsidan allt 

eftersom 
 

• Ordförande, BE  

Informerade från SJK senaste möte  

- Anvisningarna kommer att gå ut på remiss och kommer att gälla from februari 2023  

- En arbetsgrupp inför regelrevideringen kommer att tillsättas inom kort  

- SM arbetet fortskrider enligt planering  

- Arbetet med flytten av bildarkivet flyter på sakta men säkert 
 

• Annons om Årets Hubertus ligger ute på hemsidan 

 

• Nästa möte blir ett möte endast inför SM och hålls den 3 nov via Teams 

 

För anteckningarna står 

Yvonne 

 

 


